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 ACTA DE LA SESSIÓ 1/2021 DEL CONSELL RECTOR DE L'INSTITUT VALENCIÀ D'INVESTIGACIONS 
AGRÀRIES CELEBRADA EL 3 DE FEBRER DE 2021 

 
 

ASSISTENTS 
• Hble. Sra. Mireia Mollà Herrera, consellera 

d'Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica.  

• Il·lma. Sra. Maria Teresa Cháfer Nácher, 
directora general PAC. 

• Il·lma. Sra. Eva Martínez Ruiz, directora 
general de Pressupostos.  

• Sra. Pilar Ezpeleta Piorno, directora 
general d'Universitats.  

• Il·lm. Sr. Antonio Quintana Martínez, 
director general d'Agricultura Ramaderia i 
Pesca. 

• Sra. Cristina del Campo Asenjo, directora 
general adjunta d’AINIA. 

• Sr. Cirilo Arnandis Núñez, president de la   
Federació de Cooperatives  
Agroalimentàries de la CV. 

• Sr. Juan Salvador Torres Domingo, 
Associació Valenciana d'Agricultors  

• Sr. Vicente Miquel Oltra Benevent, Unió de 
Llauradors  i Ramaders del P.V. 

• Sr. Vicente Soler Martínez, Federació 
Agroalimentària de CCOO del P.V. 

• Sr. Javier Redomero, Federació de Serveis 
Públics d'UGT. 

• Sr. Rodolfo Canet Castelló, director de 
l'IVIA. 

 
Convidats per la Presidència:  
• Il·lm. Sr. Roger Llanes Ribas, secretari 

autonòmic d'Agricultura i 
Desenvolupament Rural. 

• Sra. Inma Gálvez Prat, gerent de l'IVIA. 
• Sra. Maria Jesús Valero Giner, secretària 

jurídica administrativa IVIA.  
• Sr. Jorge Mora Martí, cap de Secció de 

Règim Jurídic IVIA. 
 

Excusen la seua assistència:  
• Sr. Manuel Agustí Fonfría, president 

Consell Científic IVIA.  
• Sra. Rosana Seguí Sanmateu, directora 

general de Comerç, Artesania, Consum. 

 
 
A Montcada, sent les 10.00 hores del dia 3 de 
febrer  de 2021, reunides les persones assistents 
relacionades en el marge esquerre per 
videoconferència, s'inicia la sessió del Consell 
Rector amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació de les actes de les sessions 2/2020 
i 3/2020 del Consell Rector, fetes el 
05/08/2020 i 01/10/2020, respectivament. 
2. Aprovació, si escau, dels projectes 
d'investigació i inversions de l'IVIA per al 2021 
amb càrrec a fons propis. 
3. Dació de comptes de l'informe d'auditoria 
operativa de l'exercici 2019. 
4. Autorització, si escau, per a sol·licitar 
l'obertura del lloc de treball número 25.488 
“Col·laborador/a científic/a” a altres 
administracions. 
5. Informació i aprovació, si escau, de la 
modificació pressupostària de generació de 
crèdits 2-2020. 
6. Dació de comptes de contractes de prestació 
de serveis d'investigació. 
7. Dació de comptes de les autoritzacions de 
convenis a subscriure amb entitats públiques. 
8. Autorització, si escau, de les propostes 
d'explotació del material vegetal de l'IVIA. 
9. Informe de l'equip de direcció sobre les 
activitats de l'Institut.  
10. Altres assumptes.  
11. Torn obert de paraules. 
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Amb caràcter previ a l'inici de la reunió, pren la paraula la Sra. Mireia Mollà Herrera, que agraeix la 
participació dels membres del Consell Rector. Al mateix temps, informa que tota la documentació relativa 
a l'ordre del dia s'ha facilitat a tots els membres del Consell Rector de l'IVIA amb anterioritat a la sessió. 
 
1. APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS 2/2020 I 3/2020 DEL CONSELL RECTOR, FETES EL 
05/08/2020 I 01/10/2020, RESPECTIVAMENT. 
 
La Sra. Mireia Mollà Herrera sol·licita que els presents indiquen si necessiten algun tipus d'aclariment o 
tenen cap suggeriment de modificació respecte a l'esborrany enviat de les actes de les sessions.  
 
No n’hi ha cap, i el Consell Rector aprova per unanimitat les actes de les sessions 2/2020 i 3/2020 del 
Consell Rector de l'IVIA, fetes el 05/08/2020 i 01/10/2020, que figuren com a annex I d’aquesta acta. 
 
 
2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS PROJECTES D'INVESTIGACIÓ I INVERSIONS DE L'IVIA PER Al 2021 
AMB CÀRREC A FONS PROPIS 
 
El Sr. Rodolfo Canet exposa la proposta al Consell Rector de l'IVIA dels projectes d'investigació i inversions 
de l'IVIA per al 2021 amb càrrec a fons propis. A més de manifestar un increment de la inversió en el 6%, 
amb una aposta per les infraestructures d'ús científic. 
 
No havent-hi cap intervenció més, el Consell Rector acorda per unanimitat aprovar els projectes 
d'investigació i inversions de l'IVIA per al 2021, amb càrrec a fons propis que figuren com a annex II 
d’aquesta acta. 
 
3. DACIÓ DE COMPTES DE L'INFORME D'AUDITORIA OPERATIVA DE L'EXERCICI 2019 
 
El Sr. Rodolfo Canet explica el contingut de l'informe. En particular, s'exposa que la licitació del servei de 
transport del personal de l'IVIA és considerada com una ajuda social; no obstant això, es manifesta que 
haurà de considerar-se la necessitat de licitar el servei de transport per a facilitar el desplaçament del 
personal, degut a la ubicació i la falta de mitjans de transport públic. Cal destacar la reducció del 37% en 
la subscripció de contractes menors. 
 
La Sra. Inmaculada Gálvez afig que són de poca importància les observacions efectuades en l'informe 
d'auditoria, moltes de les quals ja estan esmenades, com la incorporació als expedients de contractació 
majors, la declaració d'absència de conflictes prevista en la LCSP. En l'informe es recullen una sèrie de 
recomanacions, a fi de no incórrer en despeses d'acció social entre els quals es troba el transport de 
personal, com s'ha indicat, i l'ajuda de menjador. Respecte a aquesta última informar que s'han suprimit 
els vals de menjador, i en relació amb el transport, es van presentar al·legacions a l'informe de la 
Intervenció General de la Generalitat, posant en coneixement les circumstàncies i motius de la necessitat 
de comptar amb el transport de personal, de l'existència de personal laboral contractat en relació al tema 
de ser un dret adquirit per aquests, de la gran quantitat d'estudiants amb els quals compta l'IVIA que 
realitzen les pràctiques en les instal·lacions, becaris, predoctorals, etc., i de la dificultat que existeix de 
desplaçament per a accedir a les instal·lacions de l'IVIA, en trobar-se fora del nucli urbà i no comptar amb 
mitjà de transport públic. 
  
A més, pels intervinents s'exposa que s'ha remés un ofici a la Direcció General d'Obres Públiques, 
Transports i Mobilitat Sostenible, per a posar en el seu coneixement la situació, que al seu torn ha contestat 
i insta a donar-ne trasllat a l'Ajuntament de Montcada. 
  
El Sr. Javier Redomero manifesta l'avanç en la gestió de l'IVIA. 
 
La Sra. Eva Martínez manifesta la millora en la gestió de l'IVIA aconseguida durant els últims anys.  
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La Sra. Mireia Mollà Herrera destaca la reducció del 37% en la subscripció de contractes menors i la 
necessitat de disposar d'un servei de mobilitat sostenible per la ubicació geogràfica del centre en 
Montcada.  
 
No havent-hi cap intervenció més, el Consell Rector acorda donar-se per assabentat de l'informe  
elaborat d'auditoria operativa corresponent a l'exercici 2019. 
 
4. AUTORITZACIÓ, SI ESCAU, PER A SOL·LICITAR L'OBERTURA DEL LLOC DE TREBALL NÚMERO 
25488 “COL·LABORADOR/A CIENTÍFIC/A” A ALTRES ADMINISTRACIONS. 
  
El Sr. Rodolfo Canet pren la paraula i informa sobre la dificultat per a la incorporació de personal per a 
constituir una Unitat d'economia agrària en l'Institut, i proposa que atés que el lloc de treball número 
25488 “Col·laborador/a científic/a”, presenta dificultat en la seua cobertura per l'especificitat de les seues 
funcions i per la ubicació geogràfica del centre, i per tal d’ampliar les possibilitats per a la seua cobertura 
per personal especialitzat en aquestes matèries que hi poguera estar interessat, per la qual cosa proposa 
al Consell Rector de l'IVIA que acorde l'obertura del citat lloc de treball a altres administracions públiques. 
 
El Sr. Javier Redomero, com a representant d'UGT, manifesta la seua disconformitat en consideració amb 
el Decret 56/2013, de 3 de maig, del Consell, que regula la mobilitat interadministrativa. En particular, 
manifesta la inexistència d'un conveni de reciprocitat, i que això suposa un desavantatge per als 
treballadors de la Generalitat. No entén per què s'obri aqueix lloc base i no un altre igual, entén la necessitat 
i que es tracta d'un lloc base, pel que resulta d'interés reforçar les plantilles, a més de classificar i dissenyar 
a través de propostes amb la Direcció General de Funció Pública.  
 
La Sra. Maite Cháfer manifesta que en part hi està d'acord, però la proposta es justifica en l'especificitat de 
la matèria i recorda que en reunions anteriors s'ha tractat la creació d'aquesta unitat, des de principis de 
l'anterior legislatura, però la seua constitució comporta un llarg període de temps. Se sap que no és la 
millor solució, però hi ha places lliures difícils de cobrir i cal donar una solució. És clar que es necessita 
més personal, un cap de servei i dues persones més, però cal tindre en compte l'especificitat de la matèria 
i es tracta de donar una solució al problema; amb l'obertura a altres administracions es facilita la seua 
cobertura amb personal d'universitats, professors que estan fent classes, o amb personal d'altres 
administracions. El tema d'economia agrària és molt important, i cal obrir totes les opcions de les quals es 
disposa per a no tancar-nos portes, és important tant per les cooperatives, pel tema de fons europeus, per 
seguretat jurídica, com per al desenvolupament del sector. 
 
La finalitat és cobrir el lloc, en tant es constitueix la unitat, proveir-lo en comissió de serveis amb personal 
d'altres administracions públiques. En particular, exposa que l'economia agrària és molt important pel que 
afecta la realització d'estudis oficials de costos de producció dels diferents cultius i  poder ajudar el sector, 
a més dels desaprofitaments alimentaris, i la plaça està vacant des de fa temps i no es cobreix, és difícil 
dotar-la amb personal per les característiques específiques de l'IVIA, i és important abordar aquests temes. 
 
El Sr. Rodolfo Canet manifesta que, de moment, és una solució per a la seua provisió en comissió de serveis 
encara que vinga d'altres administracions públiques i abordar entre altres els temes indicats. En particular, 
manifesta que resulta difícil cobrir aquest tipus de places, atés que les convocatòries són obertes, per la 
qual cosa hauria de valorar-se la seua adequació a l'especialitat.  
  
 
Caldria realitzar convocatòries obertes amb diferents modalitats, tribunal comú, temari comú. L'IVIA està 
en desavantatge competitiu, té una barrera, es requeriria una convocatòria no tan general, però això sí, 
amb una major especificitat, i adequació a l'especialitat. 
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El Sr. Vicente Soler manifesta que està d'acord amb l'exposat pel Sr. Javier Redomero, que és un tema 
recurrent, i que no és la solució, i considera que hi ha necessitat de disposar de borses de personal 
específiques en l'IVIA. És conscient de la dificultat que hi ha per a ser cobertes, però ha d'haver-hi un acord 
previ de reciprocitat. No està d'acord que siga un colador dels ajuntaments i universitats, les places s'obrin 
o es tanquen segons es tinguen persones o no, i s'està infravalorant el personal de la mateixa Generalitat; 
això és, pot vindre qualsevol, però d'ací ningú se’n pot anar. No entén perquè s'obrin uns llocs i altres no. 
Considera que es pot acudir a acords i convenis de col·laboració. No obstant això, manifesta la seua 
disposició a col·laborar per a adaptar el lloc. Al mateix temps, manifesta que s'absté en la votació d'aquest 
punt de l'ordre del dia.  
 
No havent-hi més intervencions, i sotmesa la proposta a votació, el Consell Rector acorda per majoria, 
autoritzar i sol·licitar l'obertura del lloc 25.488 "Col·laborador/a científic/a" a altres administracions 
públiques. 
 
 
5. INFORMACIÓ I APROVACIÓ SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA DE GENERACIÓ DE 
CRÈDIT 2/2020. 
 
El Sr. Rodolfo Canet manifesta que s'ha efectuat una segona modificació pressupostària per generació de 
crèdits, i cedeix la paraula a la gerent de l'Institut. 

La Sra. Inmaculada Gálvez Prat exposa el contingut de la modificació pressupostària de crèdits 2/2020 per 
generació de crèdits en el capítol VI, en haver-se produït uns majors ingressos sobre els pressupostats. 

Els ingressos que justifiquen la modificació de crèdits són: subvencions procedents de diferents 
organismes nacionals i internacionals, juntament amb part dels fons rebuts de la Generalitat Valenciana. 
Durant l'exercici 2020 i amb posterioritat a l'aprovació dels pressupostos s'han obtingut ajudes en 
diferents convocatòries competitives per al finançament de projectes d'investigació, aconseguint un 
finançament addicional que ha sigut superior a les previsions pressupostàries inicials, per un import total 
d'1.332.421,58 euros. S'informa de la Resolució de 5 de novembre de 2020, de la Vicepresidència primera 
de l'Institut Valencià i Investigacions Agràries (DOGV núm. 8955/18.11.2020).  

Concretament les modificacions s'han efectuat en les partides d'ingressos següents i corresponent partida 
de despeses: 

 

PARTIDA D'INGRESSOS  IMPORT APLICACIÓ 

PRESSUPOSTÀRIA 

IMPORT 

- 70101 Àrea d'educació i investigació 

- 70103 Àrea d'agricultura i pesca  

- 79599 Altres Unió Europea  

- 73100 GV. Altres conselleria 

- 77000 Empreses privades  

- 115.040,33 € 

- 749.503,57 € 

81.505,85 € 

- 102.825,80 € 

- 283.546,03 € 

Cap. VI 

12.00021.64. DI0600003 

 

TOTAL MAJORS INGRESSOS 1.332.421,58 € TOTAL DESPESES  1.332.421,58 

€ 
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Per la DG de Pressupostos, la Sra. Eva Martínez indica que no escau l'aprovació d'aquest punt de l'ordre 
del dia i, en tot cas, el que escau és donar-ne compte al Consell Rector de l'IVIA. 

Inmaculada Gálvez manifesta que és correcte i que es tracta d'un error en la redacció de l'ordre del dia. 

No havent-hi cap intervenció més, el Consell Rector es dona per informat de la modificació pressupostària 
2/20 per generació de crèdits en el capítol VI del pressupost de 2020, i que figura com a annex III unit a 
aquesta acta. 

 
6. DACIÓ DE COMPTES DELS CONTRACTES DE PRESTACIÓ DE SERVEIS D'INVESTIGACIÓ 
 
El Sr. Rodolfo Canet informa sobre els diferents contractes de prestació de serveis d'investigació i convenis 
amb entitats privades subscrits des de l'última reunió del Consell Rector. 
 
El Sr. Juan Salvador Torres manifesta la possible existència d'un error material en la documentació 
facilitada, i sol·licita s'informe sobre els criteris que se segueixen per a establir els percentatges de 
participació en els resultats, així com la seua vinculació amb programes públics existents. 
 

El Sr. Rodolfo Canet manifesta que es revisaren les taules i llistats i afig que es tracta del llistat de 
convenis de col·laboració amb entitats privades, en concret, el conveni subscrit amb Eurosemillas, SA, 
subjecte a aportació econòmica per l'empresa. 
 
Pel que respecta als percentatges de participació en els resultats s'estableixen per la direcció de l'IVIA, 
juntament amb l'investigador principal del projecte en cada cas, atesa l'aportació de mitjans materials 
de les empreses. A més, i respecte a la concurrència de programes públics, manifesta que se subjecten 
a finançament públic i són paral·lels als contractes d'investigació objecte del punt de l'ordre del dia .  
 

El Sr. Juan Salvador Torres sol·licita que s'informe si existeixen programes públics en cultius d'interés 
com pot ser el caqui, i cita l'exemple de l'activitat investigadora de Pablo Aleza i Manuel Talón en el 
desenvolupament de varietats. 
 
El Sr. Rodolfo Canet manifesta que no s'arriba a tot (programes públics d'obtenció i millora….) a causa 
de les limitacions de recursos humans i materials de l'IVIA.  
 
Sr. Juan Salvador Torres manifesta si es pot donar informació en el pròxim Consell Rector dels 
programes públics. 
 
El Sr. Rodolfo Canet manifesta que tota la informació es troba publicada en el Portal de l'IVIA.  
  
La Sra. Maite Cháfer manifesta la necessitat d'adoptar una estratègia en matèria d'explotació de material 
vegetal, que es podria impulsar mitjançant la creació d'una comissió específica que aborde aquesta matèria 
mitjançant la generació de propostes a consensuar en aquesta. 
 
El Sr. Cirilo Arnandis manifesta que ja existeix un conveni amb la Cooperativa Agrícola Nostra Senyora de 
l’Oreto COOP. V., per al cultiu del caqui amb més de 10 anys de trajectòria i que és un exemple de les noves 
propostes que es pretenguen impulsar. 
 
La Sra. Mireia Mollà Herrera manifesta la necessitat de promoure un programa públic del caqui; i  conclou 
que cal abordar dues qüestions, d'una banda, la constitució d'una mesa de treball en matèria de producció 
vegetal i, per un altre, la necessitat de definir uns criteris comuns que impulsen els convenis que puguen 
subscriure's i anar informant el Consell Rector.  
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No havent-hi més intervencions, el Consell Rector pren raó dels contractes de prestació de serveis 
d'investigació i convenis amb entitats privades establerts per l'IVIA, que figuren com a annex IV 
d’aquesta acta. 
 
7. DACIÓ DE COMPTES DE LES AUTORITZACIONS DE CONVENIS A SUBSCRIURE AMB ENTITATS 
PÚBLIQUES. 
 
El Sr. Rodolfo Canet informa sobre els diferents convenis amb entitats públiques subscrits des de l'última 
reunió del Consell Rector. 
 
No havent-hi més intervencions, el Consell Rector pren raó dels convenis amb entitats públiques subscrits 
que figuren com a annex V d’aquesta acta. 
 
8. AUTORITZACIÓ, SI ESCAU, DE LES PROPOSTES D'EXPLOTACIÓ DEL MATERIAL VEGETAL DE L'IVIA 
 
El Sr. Rodolfo Canet informa sobre la proposta de contracte regulador de les relacions entre l'Institut 
Andalús d'Investigació i Formació Agrària, Pesquera, Alimentària i de la Producció Ecològica, INIA, IVIA i 
Vivers Califòrnia, SL, com a coobtentors de la varietat de maduixa Amiga.  
 
El Sr. Juan Salvador Torres manifesta la seua satisfacció amb aquest acord, ja que considera que la 
comercialització dels resultats d'obtencions vegetals no resulta adequada i ha de millorar-se. Considera 
que cal continuar buscant solucions o fórmules per a comercialitzar i obtindre ingressos per a l'IVIA.  
 
La Sra. Maite Cháfer manifesta que és una estratègia que ha de partir de la conselleria i considera que hi 
ha necessitat de crear una mesa específica per a tractar el material vegetal amb la participació d'altres 
sectors que no tenen representació, en la qual s'abordarien les qüestions d'interés general com les 
malalties, a més de l'interés del mercat.  
 
La Sra. Mireia Mollà Herrera manifesta la necessitat d'impulsar i posar en funcionament una mesa sectorial 
de producció vegetal aquest mateix any. Es pot plantejar des de moltes perspectives, tant des de l'interés 
general o des de l'interés del mercat. Afig estar conforme amb el plantejament efectuat per Maite Chafer, i 
establir un programa en el qual el cost ha de ser zero per cent, i cofinançar. un programa que vaja al mercat, 
un partenariat, com a punt de partida.  
 
El Sr. Vicente Miquel Oltra manifesta que ja existeix una mesa en la Conselleria d'Agricultura per a 
abordar totes aquestes qüestions, havent-se de promoure un  mecanisme per a comercialitzar el 
producte. Cal no confondre els interessos de l'IVIA, amb els interessos del sector. Vol deixar clar que 
duen molts anys intentant la defensa, i és important la transferència de tot el que l'IVIA realitza per al 
sector. 

 
No havent-hi cap intervenció més, el Consell Rector autoritza per unanimitat la proposta de contracte 
regulador de les relacions entre l’Institut Andalús d'Investigació i Formació Agrària, Pesquera, Alimentària 
i de la Producció Ecològica, INIA, IVIA i Vivers Califòrnia, SL, com a coobtentors de la varietat de maduixa 
Amiga que figura com a annex VI d’aquesta acta. 
 
9. INFORME DE L'EQUIP DE DIRECCIÓ SOBRE LES ACTIVITATS DE L'INSTITUT. 

El Sr. Rodolfo Canet dona a conéixer la nova estructura de personal en l'àrea d'administració de l'IVIA,  
manifesta que aquest últim any han tingut lloc incorporacions de personal. Indica que recentment s'ha 
incorporat a l’OTRI Antonio Pariente, i tres nous caps de secció. En Personal i Nòmines, Encarna Casani; 
en Assumptes Generals, Francisco Moreno; i en la Secció de Contractació, Isabel Torres.  
El Sr. Rodolfo Canet informa sobre la incorporació al CITA d'un predoctoral del programa d'investigació  
“Santiago Grisolía”.  
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El Sr. Rodolfo Canet informa sobre el nomenament de la Gerència, Sra. Inmaculada Gálvez, a més de la seua 
incorporació com a director de l'IVIA el mes d'octubre.  

El Sr. Rodolfo Canet manifesta  que està en marxa el procés selectiu de l’OOP de 2018, amb un total de 20 
llocs, i al seu torn informa de la desproporció existent entre el nombre d'investigadors i l'escassetat de 
personal en els nivells inferiors com són els auxiliars de camp i de laboratori. Manifesta que és difícil cobrir 
aquestes places per la ubicació dels centres. 

El Sr. Rodolfo Canet manifesta que durant aquests últims mesos s'ha dut a terme un procés selectiu per a 
la creació de huit borses especifiques de funcionaris interins de programa, i que ha finalitzat fa uns dies; 
s'està a l'espera que la Direcció General de Funció Pública publique les llistes definitives i formalitze els 
nomenaments. Al seu torn, informa sobre la posada en marxa d'un segon procés selectiu per a la creació 
d'unes altres set borses específiques de FIP. 

El Sr. Rodolfo Canet dona a conéixer els principals projectes d'investigació: 

- “Melassa, el nou paradigma la toxicologia dels insecticides”. Excel·lència Europa Project. EUR2020-
112293. Spanish Ministry of Science. IP: Dr. Alejandro Tena 

- “Hot espots for plant-pests introdcutions: an integrated analysis to better prepare for pests´invasors” 
GP/EFSA/ENCO/2020/02-3. IP: Antonio Vicent 

- “HANDYWATER, Handy tools for sustainable irrigation management in Mediterranean crops” EU PRIMA 
Section 2 Call multi-topics 2020. IP: Juan Gabriel Pérez 

- “FRUITFLOW, Predicting and tuning seasonal responses of apple and peach to improve orchard yield and 
climate change resilience”. ERA-NET Transnational SusCrop Call (Horizon 2020). IP: Gabino Ríos 

- “Recuperació del cultiu de moniato: tipificació genètica i producció in vitro de planta sana”. IVACE, 
convocatòria PIDI. IP: Ángeles Calatayud. 

El Sr. Rodolfo Canet dona a conéixer les principals activitats de transferència i divulgació: 

- Organització en l'IVIA del congrés internacional de tecnologia agroalimentària FRUTIC 2022 

- Participació en el comité d'organització del Congrés de la Societat Espanyola de Fitopatologia. 

- Jornada virtual “Estratègies per a la prevenció i el control del HLB a Espanya i Califòrnia”, amb més de 
1500 visualitzacions. 

- Jornada/webminar sobre “Elaboració de costos de cultius de la Comunitat Valenciana”, en cooperació 
amb la Federació de Cooperatives Agroalimentàries de la CV. 

- Arrancada de la nova política de comunicació i difusió de l'IVIA: 

- Reactivació de l'Oficina de Transferència de Resultats d'Investigació (OTRI) 

- Renovació i actualització de la web de l'IVIA 

- Arrancada del programa propi de difusió: jornades i esdeveniments al llarg del territori, vídeos didàctics 
i de formació, notes tècniques i articles de difusió.   
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10. ALTRES ASSUMPTES. 

El Sr. Rodolfo Canet informa que es reprendrà el projecte de la nova llei de l'IVIA que va quedar paralitzat 
per la pandèmia. La llei es va quedar aturada en un punt, i el motiu va ser analitzar a fons i des de diferents 
perspectives els problemes existents, i contra els problemes plantejats s'ha volgut i es vol modernitzar el 
contingut, adaptar-lo a les noves circumstàncies, modernitzar i buscar la màxima connexió entre els 
diferents actors i ampliar àmbits i formes de connexió, per a donar-hi respostes amb la màxima rapidesa. 
A tal fi, es pretén activar una plataforma, les estacions experimentals i aconseguir la màxima representació 
en altres territoris. 

La Sra. Maite Cháfer manifesta que es vol modificar l'estructura d'organització entre altres qüestions.  
 
La Sra. Maite Cháfer agraeix la confiança depositada per la consellera, en consideració que el nou 
Reglament orgànic i funcional de la Conselleria li assigna novament estar al capdavant de l'IVIA que passa 
a dependre de la seua Direcció General.  
 
El Sr. Rodolfo Canet trasllada les condolences al representant d’AVA, Sr. Juan Salvador Torres, per la 
defunció del Sr. José Vicente Aguado, fundador d’AVA, unint-se la resta d'assistents al sentiment de la 
pèrdua. 
 
El Sr. Juan Salvador Torres agraeix les condolences rebudes de la consellera i resta de membres del Consell 
Rector. 
 
El Sr. Cirilo Arnandis sol·licita que conste en acta les condolences per la defunció de Sr. José Vicente Aguado 
i que es comuniquen pel secretari del Consell Rector de l'IVIA a AVA en nom d'aquest. 
 
13. TORN OBERT DE PARAULES.  
 
El Sr. Javier Redomero sol·licita informació relativa a la falta d'abonament d'endarreriments de la carrera 
professional a personal adscrit a l'IVIA, així com de la previsió del seu abonament. 
 
El Sr. Rodolfo Canet explica les dificultats i traves trobades des de l'aparició del problema i manifesta que 
s'està impulsant l'abonament dels endarreriments a tot el personal afectat però a causa de la necessitat de 
tramitar un expedient individualitzat així com l'assignació de pressupost estan alentint el procés. 
 
La Sra. Inmaculada Ga lvez pren la paraula per a atendre la sol·licitud d'informacio  sol·licitada pel Sr. 
Javier Redomero, en relacio  amb l'endarreriment en l'abonament dels imports de la carrera 
professional. Primerament s'informa que, per la Direccio  General de Funcio  Pu blica, s'han anat dictant 
diverses resolucions individuals referents a l'enquadrament inicial, reconeixement de progressio , 
pronunciant-se igualment sobre recursos interposats pels afectats, amb indicacio  de la data d'efectivitat 
i d'efectes econo mics del GDP/DPCR, dels quals no es disposaven i es van haver de  sol·licitar,  la qual 
cosa va fer impossible en un primer moment efectuar una liquidacio .  
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La Sra. Inmaculada Ga lvez  manifesta que l'IVIA, en tindre externalitzada l'elaboracio  de les no mines del 
seu personal fins a febrer de 2019, pel Servei de Coordinacio  de No mines encarregat d'executar la 
sente ncia, no va poder realitzar la liquidacio  i abonament al personal interí  afectat, entre el perí ode 
compre s entre l'1 de gener de 2015 i el 28 de febrer de 2019, en no disposar dels antecedents del 
personal funcionari de l'IVIA.  Informa que s'ha anat abonant als afectats les quantitats endarrerides, a 
trave s de no mines individualitzades per cadascun dels mesos, segons l'enquadrament o progressio  de 
cadascun dels interessats, des del mes de març de 2019 en avant; no obstant aixo , informa que fins que 
no es faça l'habilitacio  de cre dits  per la Direccio  General de Pressupostos per un import aproximat de 
700.000 €, no es podra  acabar d'efectuar la liquidacio  i l'abonament de la resta dels imports deguts, per 
falta de consignacio  pressuposta ria.  
 

La Sra. Inmaculada Ga lvez manifesta que cal informar i deixar consta ncia que els imports deguts al 
personal no es van poder fer efectius durant els u ltims mesos de l'exercici 2020 per diversos motius, 
entre els quals es troben la no disposicio  de les resolucions de la Direccio  General de Funcio  Pu blica 
d'enquadrament inicial i reconeixement de progressio  de grau, i la falta de consignacio  pressuposta ria 
en el  capí tol I, per la qual cosa en consequ e ncia no es va poder fer la liquidacio  i l'abonament 
individualitzat de cadascun dels afectats, en el moment que es van realitzar en les diferents conselleries, 
organismes auto noms, etc. S'informa que s'han tingut moltes traves a l'hora d'obtindre les resolucions 
dictades per la Direccio  General de Funcio  Pu blica, al·legant la inseguretat jurí dica que podria produir-
se de ser facilitades, remetent-nos al Servei de Coordinacio  de No mines.  
 

La Sra. Inmaculada Ga lvez manifesta que despre s de posar en coneixement la problema tica existent en 
les direccions generals de Funcio  Pu blica i Pressupostos, com en els serveis de Relacions Sindicals i 
Carrera Professional i de Coordinacio  de No mines, mitjançant escrit de data 19 de novembre de 2020, 
pel Servei de Relacions Sindicals i Carrera Professional amb data 23 de desembre de 202, van ser 
facilitades les resolucions enquadrament inicial i de reconeixement de progressio . 
 
La Sra. Inmaculada Ga lvez manifesta que l'IVIA esta  assumint una execucio  de sente ncia  que no li 
corresponia, i es treballa  de manera manual en la liquidacio  i abonament individualitzat per mesos i 
anys de cadascun dels interessats des de la data de reconeixement, en no poder-se solucionar la 
problema tica a trave s de l'aplicacio  de SIGNO.  S'ha sol·licitat a la Direccio  General de Pressupost la 
dotacio  de cre dit pressupostari en el capí tol I, a fi de fer-ne l'abonament, si be  cal recordar que l'IVIA en 
aquests moments l'esta  realitzant amb ca rrec al seu capí tol I.  
 
El Sr. Javier Redomero sol·licita la mediació de la consellera en aquesta qüestió. 
 
El Sr. Javier Redomero sol·licita informació sobre les gestions realitzades per a atendre la petició de 
l'Associació d'Investigadors de l'IVIA, per a fixar-ne la seu en dependències de l'IVIA, assumpte que fou 
tractat en l'anterior Consell Rector.  
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 12.07 hores.  
 
 
 

El secretari del Consell Rector, La presidenta de l'IVIA, 
 

 

 

 

 
Rodolfo Canet Castelló 

director de l'IVIA 

 

 

 

 
Mireia Mollà Herrera 

consellera d'Agricultura, Desenvolupament 

Rural, Emergència Climàtica i Transició 

Ecològica  
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ACORDS DEL CONSELL RECTOR 1/2021 
 
ACORD 01/21 
El Consell Rector acorda per unanimitat aprovar les actes de les sessions 2/2020 i 3/2020 del Consell 
Rector de l'IVIA, fetes el 05/08/2020 i 01/10/2020 (annex I) 
 
ACORD 02/21 
El Consell Rector acorda per unanimitat aprovar els projectes d'investigació i inversions de l'IVIA per a 
2021 amb càrrec a fons propis (annex II) 
 
ACORD 03/21 
El Consell Rector acorda per majoria autoritzar i sol·licitar l'obertura del lloc 25488 “Col·laborador/a 
científic/a”  a altres administracions públiques 
 
ACORD 04/21 
El Consell Rector pren raó de la modificació pressupostària de generació de crèdit   2-2020 (annex III) 
 
ACORD 05/21 
 
El Consell Rector pren raó dels contractes de prestació de serveis i convenis d'investigació amb entitats 
privades establerts per l'IVIA  (annex IV) 
 
ACORD 06/21 
 
El Consell Rector pren raó dels convenis subscrits amb entitats públiques establerts per l'IVIA (annex 
V) 
 
ACORD 07/21 
 
El Consell Rector autoritza l'explotació de material vegetal de l'IVIA  (annex VI) 
 

El secretari del Consell Rector, La presidenta de l'IVIA, 
 

 

 

 

 
Rodolfo Canet Castelló, 

 director de l'IVIA 

 

 

 

 

 
Mireia Mollà Herrera, 

consellera d'Agricultura, Desenvolupament 

Rural, Emergència Climàtica i Transició 

Ecològica 
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